

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

UNIVERSITE DE MAROUA

CABINET DU RECTEUR



B.P. 46 Maroua

Tél : 222 29 50 26 - Fax : 222 29 50 12

<http://www.univ-maroua.cm>

rectorat@univ-maroua.cm

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

THE UNIVERSITY OF MAROUA

RECTOR'S CABINET

N° _____/A-C/UMa/R/CAB/bm

Maroua, le 21 FEB 2025

ANNOUNCEMENT - COMMUNIQUÉ

The Vice-Chancellor of the University of Maroua, President of the Organising Committee of the international Symposium on the theme "Climate Change and Flooding in the Lake Chad Basin: Better Understand for a Better Management" informs the public of the following rescheduling:

- Deadline for abstracts submission: **30 March 2025**
- Replies from the Selection Committee: **5 April 2025**
- Deadline for submission of final papers: **25 April 2025**

-Date of the Symposium: **26 - 28 May 2025**

Gentle reminder, presentation proposals should be send at: Colloque.inondations2025@gmail.com ou kossoumna@gmail.com with indication as subject: Proposal symposium climate change and floods.

Le Recteur de l'Université de Maroua, Président du comité d'organisation du Colloque international portant sur le thème « changements climatiques et les inondations dans le bassin du Lac Tchad : bien comprendre pour mieux gérer » informe le public du réaménagement des échéances ainsi qu'il suit :

- Date limite de soumission des résumés : **30 mars 2025**
- Réponse du Comité de sélection : **05 avril 2025**
- Réception de la version définitive de la communication : **25 avril 2025**
- Période du colloque : **du 26 au 28 mai 2025**

En rappel, les propositions des communications sont attendues à l'adresse électronique suivante : Colloque.inondations2025@gmail.com ou kossoumna@gmail.com avec indication comme objet : Proposition colloque changements climatiques et inondations.

The Rector/Le Recteur



Pr IDRISOU Alioum